



**MAJLIS BANDARAYA KUALA TERENGGANU**  
**Jabatan Kesihatan Persekitaran**

**KENYATAAN TAWARAN KERAJAAN NEGERI TERENGGANU**

Dimaklumkan bahawa permohonan adalah dipelawa kepada semua Warganegara terutama yang bermastautin di Negeri Terengganu untuk tawaran pajakan tandas-tandas Awam milik Majlis seperti berikut :-

1	NO. SEBUTHARGA MBKT SH 55/2018	PENGURUSAN DAN PENYELENGGARAAN TANDAS AWAM EKSKLUSIF TAMAN SHAHBANDAR KUALA TERENGGANU. ( TAWARAN SEMULA )
2	NO. SEBUTHARGA MBKT SH 56/2018	PENGURUSAN DAN PENYELENGGARAAN TANDAS AWAM PASAR TANI PADANG HILIRAN KUALA TERENGGANU. ( TAWARAN SEMULA )
3	NO. SEBUTHARGA MBKT SH 57/2018	PENGURUSAN DAN PENYELENGGARAAN TANDAS AWAM TAMAN REKREASI BATU BURUK ( TAITA ) KUALA TERENGGANU. ( TAWARAN SEMULA )
4	NO. SEBUTHARGA MBKT SH 58/2018	PENGURUSAN DAN PENYELENGGARAAN TANDAS AWAM FOODCOURT PULAU DUYUNG 2 KUALA TERENGGANU. ( TAWARAN SEMULA )
5	NO. SEBUTHARGA MBKT SH 59/2018	PENGURUSAN DAN PENYELENGGARAAN TANDAS AWAM PASAR KEDAI PAYANG 1 KUALA TERENGGANU. ( TAWARAN SEMULA )
6	NO. SEBUTHARGA MBKT SH 60/2018	PENGURUSAN DAN PENYELENGGARAAN TANDAS AWAM PASAR KEDAI PAYANG 2 KUALA TERENGGANU. ( TAWARAN SEMULA )

7	NO. SEBUTHARGA MBKT SH 61/2018	PENGURUSAN DAN PENYELENGGARAAN TANDAS AWAM PANTAI TOK JEMBAL KUALA TERENGGANU.
8	NO. SEBUTHARGA MBKT SH 62/2018	PENGURUSAN DAN PENYELENGGARAAN TANDAS AWAM SEBELAH PUSAT AQUATIK BATU BURUK KUALA TERENGGANU.

**SYARAT-SYARAT MEMASUKI TAWARAN**

1. Dokumen Sebutharga boleh didapati semasa waktu pejabat di **Kaunter Tingkat 6, Jabatan Kesihatan Persekutaran**, Majlis Bandaraya Kuala Terengganu dengan harga **RM 15/= senaskah**.
2. Borang yang telah siap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat dan dihantar ke alamat:

**DATUK BANDAR  
MAJLIS BANDARAYA  
KUALA TERENGGANU.**

dengan menulis disebelah luar " **No. Sebutharga seperti contoh MBKT SH /2018** " dan hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Tawaran di Bahagian Pengurusan Kontrak dan Pelaburan, Tingkat 1, Majlis Bandaraya Kuala Terengganu tidak lewat daripada **12.00 tengahari** pada **26 Julai 2018**.

3. Pihak Majlis tidak terikat untuk menerima pemajak yang tertinggi atau mana-mana tawaran yang dikemukakan.
4. Sebutharga ini akan dijual mulai **16 Julai 2018 ( Isnin )** hingga **25 Julai 2018 ( Rabu )** pada waktu pejabat sahaja.

**( HAJI SAMIUN BIN SALLEH )**

Datuk Bandar,  
Majlis Bandaraya Kuala Terengganu.